
REFERAT GENERALFORSAMLING 10/1 2025

Velkomst
Vores dygtige hornblæsere spillede for de 44 fremmødte, hvorefter der blev sunget en sang.

Punkt 1. Valg af dirregent:
Som dirregent blev Peter Kolding igen valgt, og han konstaterede at generalforsamlingen var lovlig 
varslet, og gav derefter ordet til formanden.

Punkt 2. Formandens beretning:
Formand Rasmus Jacobsen ønskede alle godt nytår.
Og så kunne han fortælle at der har været godt gang i træningen på skydebanen i årets løb.
Han roste folk for at være gode til at komme, trods en stigning på skydekortene på 10Kr.
Og oven i det har der været medlemsfremgang fra 350 til 367 medlemmer.
Formanden mente at vi nok skulle vænne os til, at stigningen på patroner og duer vil vare ved.
For 5 år siden var årsagen Covid19, og nu er det så krigen i Ukraine der får skylden.
Der er varslet en stigning på 24 øre pr. lerdue i 2025.

Foreningen var i foråret til representantskabsmøde i Dansk Flugtskydningsforbund.
Her var foreningen så heldige at få tildelt Jysk Mesterskab det kommende år.
Og så fik vi hyldet vores skytter med Sølv og Bronze nåle for flot skydning i 2024.
Og slutteligt blev Søren Astrup tildelt Bent Winthers vandrepokal, som gives hvis man har opnået 
mange flotte resultater igennem en årrække. Stort tillykke lød det fra Formanden.
Indenfor DFF skal vi igen i år have Juniordag. Det viser at forbundet tager ansvar for at få de unge 
mennesker i gang. Vi skabte rigtigt gode rammer i 2024, og forbundet DFF står for økonomien i det.
Det er et super koncept, og vi glæder os til at give de unge mennesker en fed oplevelse igen i 2025.

Vi har også i årets løb haft haglskydeprøver, med en rigtig flot beståelses procent.
Det skal vi også have i det nye år. Jagttegnsaspiranterne kommer også forbi i marts måned på 
skydebanen som de plejer. Lad os håbe vi kan få et par nye medlemmer på den konto.

En stor tak lød til de, som deltog i vores tur til Slagter Sørensen. Der blev handlet gode 
tilbud, og smagt lækkerier fra grillen. Og selvfølgelig en stor tak til  Slagter Sørensen, som leverer 
og sponsorer vores grillpølser.

Vi prøvede som noget nyt i år at deltage som hjælper til Holstebro Streetfood. Foreningen 
havde en flok medlemmer afsted. Det blev til 16 vagter, og i alt blev foreningen honoreret for 75 
arbejdstimer. En stor tak til Streetfood, og til de medlemmer som gav en hånd med. Der er mulighed
for at vi gentager dette i 2025.

Angående vores samarbejde med Hjerl Hede, så fortalte formanden at det hele kører på 
skinner. De har fået en ny formidlings og eventkoordinator. Hun er til at snakke med, og når vi giver
besked om et arrangement på skydebanen er hun positiv. Det samme er både direktøren og inspektør
fra Hjerl Hede som tror på at samarbejde er vejen frem.

I 2024 afholdte foreningen både Ligaskydning og DFF landsfinale. Begge arrangementer 
kørte upåklageligt,og vi fik stor ros. Vi er ved at være skarpe når vi skal afholde skydninger, og 
kommer ofte foran tidsplanen. Og alle vores frivillige i køkken og på banen kender rutinerne.

På skydefronten kunne formanden fortælle om et 2024 med flotte resultater. 
Vi har Bla. Vundet DFF Dansk Mesterskab for hold i både Senior, Dame og Juniorrækken.
Til Dansk Grandprix vandt Sevels hold sølv og Bronze. Og individuelt vand Kristina Skytte guld i 
Dame, og Mads Bendtsen Guld i Junior. Der var også mange medaljer i de andre rækker.
Til individuelt DM var der Bronzemedaljer til Jacob Hølmkær og Mogens Jacobsen, og Kristina 
Skytte vandt sølv i damerækken.
Peter Terkelsen blev Jysk mester i Veteran rækken.

Til Jægerforbundets Kredsskydning var foreningen helt suveræne, og vandt guld i de fleste rækker, 



og til mesterskabet i Herning var der også medaljer i næsten alle rækker.
I Femkantskydningen var der mange tætte kampe, og rigtig meget hygge rundt på banerne. 
Og Sevel endte med at vinde sammenlagt.
Også i Ligaskydning og Amtsturnering var der guld til Sevels skytter. Så et fantastisk år 
resultatmæssigt. Alle resultater og flotte billeder kan findes på foreningens Hjemmeside.

Formanden fortalte, at vi i 2024 havde rykket vores afslutning og pokalskydning en uge, for 
ikke at kollidere med afslutning i Brodal, og Kyllingefesten i Vinderup. Det var en fin succes, og 
det vil vi gentage i 2025.

På Jagten i kommuneplantagen blev der ikke skudt nogen buk i foråret. Men Søren Poulsen 
skød en flot 8-endet hjort i efteråret. På fællesjagterne har der været ok deltagelse, og der er skudt 
en del snepper.

Til slut takkede formanden personligt, og fra bestyrelsen, alle de frivillige der har hjulpet i 
årets løb. Det er utroligt mange timer folk har stået til rådighed. Både stort og småt sættes der pris 
på. Alle er i med til at trække Sevel Jagtforening i en positiv retning. Og samtidig gøre noget godt 
for jagten og skydesporten i Danmark. TAK.

Punkt 3. Fremlæggelse af regnskab:
Regnskabet var blevet godkent af vores revisorer, og kasserer Jesper Poulsen kunne berette om et 
godt år for foreningen. Det samlede resultat blev godtnok et større underskud, men det skyldtes en 
stor regning for opførelsen af vores Combi-bane der var ført over til betaling i 2024.
På driften af banen, har de justeringer vi har lavet på priserne haft den ønskede effekt. Der var et 
overskud på  37.000. Så ser man på dette, så ser det lyst ud for fremtiden. 

Punkt 4. Valg af bestyrelse. 
På valg til bestyrelsen var Søren Astrup,  Bent Sindersen og Søren Poulsen. Sidstnævnte ville gerne 
træde ud. Istedet valgtes Jacob Hølmkær.

Punkt 5. Valg af Suppleant til bestyrelsen:
Rene Mikkelsen blev valgt i stedet for Jacob Hølmkær som jo trådte ind i bestyrelsen.

Punkt 6. Valg af flugtskydningsudvalg:
Jeppe Kaastrup valgtes ind i stedet for Jacob Hølmkær. Udvalget består af Jeppe Kaastrup
Rolf Sommer, Casper Lund, Knud Erik Thomasen, og Rene Mikkelsen.

Punkt 7. Valg af 2 revisorer. 
Kurt Andersen og Børge Dunker var revisorer, og førstnævte stillede ikke op igen.
Ejner Nielsen og Mogens Jacobsen blev forslået, og det endte med valg til Mogens Jacobsen som 
bliver reviser sammen med Børge Dunker.

Punkt 8. Valg af Revisorsuppleant:
Her valgtes Peter Kolding.

Punkt 9. Fastlæggelse Af kontingent:
Kontingent uændret på 100Kr.

Punkt 10. Indkomne forslag. 



Bestyrelsen havde stillet et forslag som lød således:
Forslag.

Baggrund.
Vedrørende vores riffeljagt, så er der vedtaget en regel på generalforsamlingen for mange år siden, 
der hedder, at når man vinder lodtrækningen til riffeljagten, så kan man ikke vinde den igen i 10 år. 
Den regel blev lavet da der kun var stærkt begrænset mulighed for riffeljagt i foreningen.
I dag ser riffeljagten helt anderledes ud, og der er både riffeljagter i foråret, og i efteråret. Op til 7 
jægere om året deltager. Det gør, at der vil komme alt for mange i karantæne, og vi har faktisk 
allerede nu problemer med at få udfyldt jagterne.

Bestyrelsen foreslår følgende:
Regel om karantæne i 10 år på riffeljagt, ændres til 1 år. På den måde bliver det i praksis bare 
sådan, at man ikke kan vinde jagten 2 år i træk. 

Forslaget blev vedtaget.

Punkt 10. Eventuelt:
Under eventuelt blev der debateret om de nye prisstigninger på duer. Foreningen har en del duer 
tilbage til den gamle pris, og snakken gik på om man skulle lade prisen på skydekort stige nu, eller 
først når prisstigningerne træder i kraft. Der var flere argumenter for og imod. 
Børge Dunker og Erik Nielsen var fortaler for at lade det stige nu, mens Mogens Jacobsen ville 
vente og se om prisstigingen kom. Ejner Nielsen roste bestyrelsen, og mente at bestyrelsen nok selv 
skulle regulere priserne efter behov.

Diverse:
Der var mange der havde jubilæum i år. Og her skal lyde et stort tillykke til dem.

Hilmer Nielsen og Jens Lauritsen havde 50 års jubilæum. 

Følgende havde 25 års Jubilæum:
Ann Astrup
Jonna Sommer Poulsen
Børge Dunker
Sune T. Mårtensson
Preben Mølgård
Hans Henrik Maagaard
Jens Dalsgaard
Tom Tholsgaard
Iver Andersen
Per Mølgaard Pedersen
Klaus Filthenborg
Niels Kongsbak
Niels Jørgen Lauritsen
Rene Stubkjær
Anders Christiansen.

På generalforsamlingen er der afstemning om årets flotteste danske buk. Man har sin opsats 
med, og så stemmes der på de medbragte. For andet år i træk gik pokalen til Ivan Mølgård.

Til slut havde bestyrelsen besluttet at gøre Søren Poulsen til æresmedlem. Søren har siddet i 
bestyrelsen i 29 år i træk, og været en medlem endnu længere. Søren har introduceret hans familie 
for skydebanen, og de bidrager også i stor stil frivilligt i foreningen. Der skal lyde en stor tak for 



Sørens store bidrag til foreningen.


